
Referat af bestyrelsesmøde i 9. hovedkreds afholdt onsdag den 7. november 2018 
kl. 19.00 hos Jens Lund Jensen, Kaj Munks Vænget 21, 7400 Herning. 
 
Deltagere: 
Morten Fabrin (MF), formand 
Jens Lund Jensen (JLJ), næstformand 
Aksel Hansen (AH), kasserer 
Leif Hamborg (LH), holdturneringsleder og kartoteksfører 
 
Afbud fra: 
Steen Juul Mortensen (SJM), sekretær 
 
1)Godkendelse af referat fra mødet den 22. august 2018 
   Referatet godkendtes uden bemærkninger. 
 
2)Meddelelser 
    Ingen 
 
3)Økonomi 
    AH uddelte og gennemgik aktuel situation, der udviser et overskud i 2018 på ca. 5.700 kr., hvorfra vil       
    fragå udgifterne til dette møde og til det kommende HB-møde. 
 
    Der var enighed om at fortolke ordningen med instruktørtilskud således, at et hold på en sæson  
    maksimalt kan tildeles 4.000 kr. Heraf betaler hovedkredsen og unionen hver 50%. 
 
    På næste bestyrelsesmøde tages en principiel drøftelse af, hvordan der bør forholdes med den  
    væsentligste del af hovedkredsens betydelige egenkapital.      
 
4)Holdturneringen 
 
    a)Almindelig orientering.  
       LH orienterede. 
 
    b)Bør vi foreslå generalforsamlingen i 2019, at der i hold- 
       turneringen kan deltage spillere, som også spiller hold- 
       skak for klubber i andre hovedkredse, dvs. ændring af 
       reglementets § 6 E, stk. 2, og § 9 F? 
 
      Der var fuld tilslutning hertil. MF formulerer udkast til regelændringerne. 
 
5)Skoleskakstævnerne 
     Hovedkredsens pjecer var nået ud til spillestederne i Hammerum den 6/10 og Ramme til 
     kredsmesterskabet den 3/11, og repræsentanter for skakklubber havde været til stede 
     begge steder. Henholdsvis 72 og 63 spillere havde deltaget. 
 
6)HB-mødet den 11. november 2018 
     Dagsordenen og en række af de udsendte bilag blev gennemgået. Der manglede fortsat modtagelse af  
     en række bilag, hvilket i høj grad vanskeliggør forberedelsen til HB-mødet. Der savnedes forklaringer til       
     flere af bilagene, som desuden ikke alle virkede gennemarbejdede. Det anbefaledes, at alle punkter om  



     regelstof udsættes til næste HB-møde.  
 
 
7)Eventuelt 
    Intet 
 
 
8)Næste møde  
   Afholdes den 30. januar 2019. 
 
 
                                                                                                                                                   Morten Fabrin 
                                 referent 
 


